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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το 3ο πρακτικό της συνεδρίασης της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Ξάνθης, της 16ης 

Φεβρουαρίου 2015. 
 
 
 
 
Αριθ. Απόφασης 24      Περίληψη 

΄΄ Ενημέρωση για τις συμπληρωματικές προτάσεις του 
1ου σταδίου της μελέτης: «ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΚΗ ΜΕΛΕΤΗ 
ΠΟΛΗΣ ΞΑΝΘΗΣ-ΟΡΓΑΝΩΣΗ-ΒΡΑΧΥΠΡΟΘΕΣΜΕΣ 
ΡΥΘΜΙΣΕΙΣ» και γνωμοδότηση για τα θέματα που 
απαιτείται λήψη απόφασης για την έγκρισή του ΄΄ 

 
 
 
 
Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό Κατάστημα σήμερα 16 Φεβρουαρίου 2015, ημέρα Δευτέρα και 

ώρα 14.30 μ.μ. συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής του Δήμου Ξάνθης, ύστερα 
από την αριθ.πρωτ.5753/11-2-2015 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου της (Δημάρχου Ξάνθης) 
Δημαρχόπουλου Χαράλαμπου,  όπου επιδόθηκε κανονικά στον καθένα από τα μέλη της Επιτροπής 
σύμφωνα με το άρθρο 75 του Ν. 3852/10, προκειμένου να συζητηθούν τα ακόλουθα θέματα της 
ημερήσιας διάταξης και να παρθούν σχετικές αποφάσεις. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο εννέα (9) μελών βρέθηκαν παρόντα εννέα 
(9) μέλη δηλαδή :  
Παρόντες        Απόντες 
1. Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (πρόεδρος)    1. Λύρατζης Πασχάλης  
2. Μπένης Δημήτριος (αντιπρόεδρος) 
3. Γουναρίδης Στυλιανός 
4. Ηλιάδης Θωμάς 
5. Καρά Αχμέτ           
6. Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ  
7. Μούρκας Χρήστος 
8. Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν (αναπληρωματικό μέλος) 
9. Χασάν Ογλού Φερτούν 
 Ο κος Λύρατζης Πασχάλης ενημέρωσε εγκαίρως τον Πρόεδρο για την απουσία του. Σύμφωνα με 
τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν.3852/10 κλήθηκε ο πρώτος αναπληρωματικός κος Ιγιαννίδης 
Στέφανος, ο οποίος δήλωσε ότι βρίσκεται εκτός Ξάνθης. Κλήθηκε ο αμέσως επόμενος αναπληρωματικός 
κος Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν.  

Στη συνεδρίαση προσήλθαν και παρέστησαν νόμιμα καλεσμένοι, οι παρακάτω:  
1.Κρασούλης Ηλίας, ως εισηγητής χωρίς ψήφο  
2.Λάππας Ιωάννης, ως εισηγητής χωρίς ψήφο 
3.Μανά Αικατερίνη, ως εισηγήτρια χωρίς ψήφο 
4.Παπαδοπούλου Αραβέλα, ως εισηγήτρια χωρίς ψήφο 
5.Πανταζόγλου Αθανασία, προϊσταμένη του τμήματος αδειοδοτήσεων & εμπορικών δραστηριοτήτων 
6.Συμεωνίδου Παρθενόπη, ως εισηγήτρια χωρίς ψήφο  
7.Ο κος Κολλάρος; Γεώργιος, Δημοτικός σύμβουλος χωρίς ψήφο 
8.Ο κος Τριανταφυλλίδης Κωνσταντίνος, Δημοτικός σύμβουλος χωρίς ψήφο 
9.Ο κος Τσιακίρογλου Σωτήριος, Δημοτικός σύμβουλος χωρίς ψήφο  
10.Οι μελετητές κα Λαλικίδου Σοφία και κος Πλέσιας Αργ. για το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης. 
 Στη συνεδρίαση προσήλθε και παρέστη ως γραμματέας της Επιτροπής η Κοκκίνου Περιστέρα 
υπάλληλος του Δήμου Ξάνθης. 

Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος  κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής και εισηγούμενος το (5ο) θέμα της ημερησίας διάταξης, κάλεσε τον εισηγητή να 
αναπτύξει το θέμα, ο οποίος έθεσε υπόψη της επιτροπής την  αριθ.πρωτ.5618/11-2-2015 εισήγηση της 
Τεχνικής Υπηρεσίας, η οποία έχει ως εξής: 
‘’ΑΝΑΦΟΡΑ: της Αικατερίνης Μανά Διευθύντριας των Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Ξάνθης 
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Σας ενημερώνουμε ότι κατατέθηκαν στην υπηρεσία μας συμπληρωματικές προτάσεις, για το 1ο στάδιο της 
μελέτης του θέματος, όπως είχε ζητηθεί, κατά τη συζήτηση του 4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης, στην 
τακτική συνεδρίασή σας, στις 21-10-2014.  
Οι συμπληρωματικές προτάσεις αφορούν : 

1. Πεζοδρομήσεις στην περιοχή του κέντρου πόλης. 
Αφορά πρόταση για τη διαμόρφωση της οδού 28ης Οκτωβρίου (από την πλατεία Ελευθερίας έως την πλατεία 
Δημοκρατίας), σε δρόμο ήπιας κυκλοφορίας. 

2. Λειτουργία της οδού Τσιμισκή. 
Αφορά πρόταση για την αναβάθμιση της οδού Τσιμισκή, σε οδική αστική αρτηρία και προτείνεται η σταδιακή 
υλοποίησή της, με άμεσες και μεσοπρόθεσμες παρεμβάσεις. Στις άμεσες προτείνονται δύο εναλλακτικά σενάρια 
και στις μεσοπρόθεσμες τρία.  

3. Αποκατάσταση εσωτερικού περιμετρικού δακτυλίου. 
Αφορά πρόταση για δημιουργία εσωτερικού δακτυλίου, μέσω των  οδών Βενιζέλου – Ανθ. Μ. Γεωργίου – Βασ. 
Κωνσταντίνου. 

4. Ρυθμίσεις για την Παλιά Πόλη. 
Αφορά πρόταση για τη σύνταξη ρυθμιστικού σχεδίου για την τροποποίηση του Π.Δ. της 11.09.1996 (ΦΕΚ 1037), 
στα σημεία που χρήζει τροποποιήσεις – συμπληρώσεις. 

5. Χώροι στάθμευσης. 
Αφορά πρόταση για τρεις πρόσθετες θέσεις χώρων στάθμευσης. 

6. Εφαρμογή δοκιμαστικών ρυθμίσεων. 
Προτείνεται να εφαρμοστούν δοκιμαστικές ρυθμίσεις, εφ’ όσον εντοπιστεί σχετική ανάγκη, κατά την ανάπτυξη 
των προτάσεων του 2ου σταδίου της μελέτης. 

Κατόπιν αυτών παρακαλούμε, σύμφωνα με το άρθρο 73 παρ.1Βii) του Ν.3852/10, να εισηγηθείτε  τις 
απόψεις, τις παρατηρήσεις και τις προτάσεις σας για την επιλογή των εναλλακτικών σεναρίων, προκειμένου να 
ληφθούν υπόψη κατά την έγκριση του Α’ σταδίου.’’ 

Ο κος Μπένης πήρε το λόγο και ζήτησε να αναβληθεί η συζήτηση του θέματος και υποστήριξε 
μεταξύ άλλων ότι στην προηγούμενη συνεδρίαση της επιτροπής «προκαλέσατε και την νέα εισήγηση 
των Τεχνικών Υπηρεσιών (αρ.πρωτ.5618/11-2-2015 επιβάλλοντας έτσι στην ουσία τόσο στην επιτροπή 
όσο και στους μελετητές αλλά και στην Υπηρεσία, τις δικές σας προτάσεις». Κατέθεσε γραπτώς την 
πρότασή του με το από 16/2/2015 έγγραφο, το οποίο αποτελεί αναπόσπαστο μέρος της παρούσης. 

Ο Πρόεδρος αντέκρουσε λέγοντας ότι στην προηγούμενη συνεδρίαση κατατέθηκαν και γραπτώς 
οι προτάσεις – απόψεις του επί του θέματος, αλλά και έγινε εκτεταμένη συζήτηση για τα ζητήματα που 
έπρεπε να επανεξεταστούν από τους μελετητές σχετικά  με τα εναλλακτικά σενάρια και τη δυνατότητα 
υλοποίησής τους. Η Επιτροπή αποφάσισε να διερευνηθούν από τους μελετητές οι προτάσεις που 
κατατέθηκαν από τον Πρόεδρο και να αποφανθούν εάν οι σκέψεις που εκφράστηκαν και οι προτάσεις 
που κατατέθηκαν μπορούν να συμπληρωθούν και να συμπεριληφθούν στη μελέτη. Άλλωστε σήμερα η 
Επιτροπή καλείται να εκφράσει τις απόψεις και τις προτάσεις της  και όχι να παραλάβει την μελέτη. 

Ο μελετητής κος Πλέσιας πήρε το λόγο και είπε ότι είναι ευτυχές το γεγονός να υπάρχουν νέες 
προτάσεις και είναι πρόκληση γι΄ αυτούς να μπορούν να τις ενσωματώσουν στην υπάρχουσα μελέτη, εφ’ 
όσων αυτές λύνουν προβλήματα και βελτιώνουν την ποιότητα της για το κυκλοφοριακό. Στη συνέχεια 
παρουσίασαν τη μελέτη στον προβολέα. 

Ο κος Κολλάρος πήρε το λόγο και είπε ότι η ιδιοτροπία του κυκλοφοριακού ζητήματος είναι πως 
ότι ισχύει σήμερα δεν ισχύει μετά από λίγο καιρό και ότι οι ανάγκες επίλυσής του συνεχώς 
μεταβάλλονται, ανάλογα με τις τρέχουσες συνθήκες. 

Ο Πρόεδρος ρώτησε αν υπάρχει δυνατότητα να γίνουν δοκιμαστικές ρυθμίσεις, ώστε να γίνουν 
μετρήσεις που θα δώσουν σημερινά στοιχεία για την τελική εφαρμογή της μελέτης. 

Οι μελετητές απάντησαν ότι έτσι όπως κατατίθεται η μελέτη δεν είναι απαραίτητες οι δοκιμές, 
ωστόσο όπου απαιτείται μπορεί να εφαρμοστούν δοκιμαστικές ρυθμίσεις. 

 
Η  ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 

 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη της και: 
1.Την αριθ.πρωτ.5618/11-02-2015 εισήγηση της αρμόδιας υπηρεσίας 

2.Τις διατάξεις του άρθρου 73 παρ. 1Βii) του Ν.3852/10 
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

 
Να εκφράσει τις απόψεις, τις παρατηρήσεις και τις προτάσεις της προκειμένου να ληφθούν 

υπόψη κατά την έγκριση του Α΄ σταδίου ως εξής: 

1.
   
    

Πεζοδρομήσεις στην 
περιοχή του κέντρου 
πόλης 

Σύμφωνα με την πρόταση των συμπληρωματικών στοιχείων της μελέτης 

2.
   
    

Λειτουργία της οδού 
Τσιμισκή 

Η εναλλακτική πρόταση 1 για τις άμεσες παρεμβάσεις και η εναλλακτική 
πρόταση 2- σενάριο α’ για τις μεσοπρόθεσμες παρεμβάσεις 

3.
   
    

Αποκατάσταση 
εσωτερικού 
περιμετρικού 
δακτυλίου 

Σύμφωνα με την πρόταση των συμπληρωματικών στοιχείων της μελέτης 

4. Ρυθμίσεις για την 
Παλιά Πόλη 

Σύμφωνα με την πρόταση των συμπληρωματικών στοιχείων της μελέτης 

5. Στάθμευση – Χώροι 
στάθμευσης 

Σύμφωνα με τις προτάσεις της μελέτης  και των συμπληρωματικών 
στοιχείων 

6. Εφαρμογή 
δοκιμαστικών 
ρυθμίσεων 

Σύμφωνα με την πρόταση των συμπληρωματικών στοιχείων της μελέτης 

Γίνεται μνεία ο κος Καρά Αχμέτ δήλωσε λευκό και οι κοι Δ.Μπένης και Στ.Γουναρίδης μειοψήφησαν για 
τους λόγους που αναφέρονται παραπάνω και όπως κατατέθηκαν γραπτώς στην επιτροπή.  
.………………...…………………………………………………………………………………………………… 

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 24/2014. 
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί.   

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΖΩΗΣ 
Ο Πρόεδρος        Τα Μέλη  
Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος      (Ακολουθούν υπογραφές   
(Υπογραφή)            των παρόντων μελών) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 18-2-2015 

    Με εντολή Δημάρχου 
Η Γραμματέας της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

 
Κοκκίνου Περιστέρα 


